
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-06-20 

kl. 10.00 – 12.00 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn , Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Carina Björklund och Anna Nilsson Ekroth. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg av några punkter under 

övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 79 705 kronor. 

92 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023. Det märks att vår årliga 

utdelning av infoblad i varje postlåda ger effekt. 

 

5. Kulturhuset i Fårösund 

Projektgruppen för kulturhuset fortsätter med sitt arbete att hitta lösningar för 

hur man skall kunna fortsätta med ”kulturhuset” efter den 30 september då dagens 

kontrakt går ut som KUNO har skrivit med SBB´s underbolag HB Bunge. 

Arbetsgruppen i projektet har nytt möte i morgon den 21 juni. 

 

6. Genomförda aktiviteter 

- Anna Dersjö och Gullbritt Thorsell genomförde en Kyrkogårdsvandring den 28 

maj tillsammans med trädgårdsmästaren Gustaf Lindahl.  

Vi beslutade idag att skriva till Pastoratet och be om en informationsskylt vid den 

baltiska flyktinggraven där det framgår vilka personer som är begravda där. 

Gullbritt ansvarig. 

- Kenneth, Eva och Gullbritt träffade Trafikverkets Bob Kolmodin den 1 juni 

gällande förbättringar på Strandvägen. Ett informativt och bra möte. 

Mötesnoteringar har skrivits och delats till alla styrelseledamöter. Vi kom då 

överens om att ordna ett stormöte med Trafikverket, berörda boende och övriga 

intresserade i slutet av september. Dagens möte föreslår onsdagen den 20 

september kl. 18.00 för detta möte. Kenneth kollar med Bob Kolmodin om dagen 

kan passa honom och med Kuno om vi kan hålla stormötet i ”Kulturhuset”. 

- Nationaldagsfirande den 6 juni hade vi som vanligt i Kronhagsparken med 

deltagande av Norra Gotlands Folkdanslag och detta år Gothems sångkör samt 

Johan Sunnerstam som höll talet till Sverige.  Många besökande i det fina vädret, 



närmare 300 st. Kanske skulle vi till nästa år diskutera om vi ska ta lite betalt för 

kaffet och bullarna för att få en inkomst.  

En negativ sak detta år var Regionens höga kostnad för att bevilja tillstånd till oss 

att anordna vår aktivitet på denna plats. 

 

7. Kommande aktiviteter 

- Midsommarfirande 23 juni i samarbete med Bungemuseet, där vi medverkar med 

godishjul och några lekar för barnen. Ett stort antal vinster är inköpta. Vi beslutade 

att ta 20 kronor per gång vid godishjulet, övriga aktiviteter gratis.  

Tomas och Gullbritt träffade Yvonne på Bungemuseet för en tid sedan, då Yvonne 

berättade att man kommer att ha två entréer öppna från kl. 11.00. Vårt arbete med 

att förbereda godishjulet och de andra aktiviteterna på plats skall vara avslutat kl. 

12.00. Vi kan använda rep för att avskärma området för våra aktiviteter så att ingen 

kan komma för nära och skada sig vid kast med bollar m.m. Klockstapeln kommer 

att signalera starten för festligheterna kl. 13.00. 

- Fårösunds marknad 29 juli kl. 10.00 – 16.00. Carina tar emot anmälningar från 

”knallar” och andra medverkande för Företagarföreningens räkning. Bunge 

Sockenförening kommer inte att medverka som arrangör. 

- Bungemuseet önskar samarbeta med oss vid Kulturarvsdagen den 10 september 

2023. Tomas och Gullbritt diskuterade även denna aktivitet vid mötet, se ovan. Vi 

beslutade vid dagens möte att avstå från denna aktivitet. Gullbritt informerar 

Yvonne. 

 

8. Fårösunds utveckling 

- Vid ett möte den 29 maj beslutade FU att man vill arbeta för en gemensam 

hemsida för föreningar inom Bunge socken med en huvudansvarig som lägger in 

information om kommande aktiviteter och att skapa flera alternativ till praktisk 

hjälp över föreningsgränserna m.m. med syfte att vara en paraplyorganisation för 

alla föreningar i socknen. Kan innebära att det blir Bunge Sockenförenings 

uppdaterade hemsida som blir denna gemensamma hemsida eller kan eventuellt i 

förlängningen innebära att vår hemsida försvinner om annan hemsida etableras. 

 

9. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev från Sveriges Hembygdsförbund.  

Tidskriften Bygd och Natur delades ut. 

 

10. Inkomna och utgående skrivelser 

- Inga skrivelser att redovisa. 

 

11. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varit knappt  

3 000 i genomsnitt per månad.   

 



12. Övrigt  

- Avgiften för uthyrningen av vårt inköpta tält beslutade vi förra mötet till 1 000 

kronor per uthyrningstillfälle. Vi förtydligar detta beslut till att gälla under högst 3 

dygn. Flera frågor måste först klaras ut beträffande t.ex. försäkringar för oss 

respektive den hyrande, formulär för avtalsskrivande, uppmärkning av tält och 

väska m.m. Gullbritt kollar med försäkringsbolaget vad som gäller. När vi klarat ut 

dessa frågor läggs information om uthyrning ut på vår hemsida.  

- Kenneth har skrivit till Regionen med ett tack till dem som deltagit i arbetet med 

strandrensningen i Bungeviken. Och han har fått glädjande respons från Regionen.  

- Drakfestival. En medlem har kommit med ett förslag att vi skulle kunna anordna 

en drakfestival. Lämpligt område bör vara flygfältet. Vi beslutade att på vår 

hemsida lägga ut en fråga om intresse finns för att anordna en sådan festival och 

vem som vill anmäla sig att vara med och rent praktiskt anordna en sådan. 

Gullbritt frågar Inger Martinsson, ägaren av flygfältet, om möjligheten att vara där. 

- En medlem har påtalat att det är skräpigt vid parkeringen utanför toaletterna vid 

färjeläget. Det är inte så trevligt att parkera sin bil där om man vill ta färjan över 

till Fårö och lämna bilen kvar. Vi behöver kolla med Regionen vems mark denna 

parkering tillhör.  

- Förslag uppkom vid mötet att skaffa fram ett standar med Bunge Socken-

förenings emblem som kan vaja vid våra arrangemang och visa flera att det är vi 

som är arrangör. Kan någon av oss sy ett standar? 

- Det finns förslag från Regionen/tekniska nämnden att ta bort Återvinnings-

centralen i Fårösund, alternativt höja avgifterna. Vi beslutade att Kenneth författar 

en skrivelse och skickar till Regionen snarast om att vi motsätter oss borttagning av 

Återvinningscentralen. 

- Anslagstavlan vid Busstorget behöver rensas från gamla affischer och 

häftklammer. Gullbritt fixar. 

- Regler för flaggning vid våra båda flaggstänger. Vi tar upp denna fråga nästa 

möte. 

- Arbetet med Sockenboken fortsätter med nya möten och nya texter. 

 

13.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 22 augusti 2023 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal.  

 

14. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


